



12/03/2020

2020/03/12

**Announcement to the Shareholders of
Al Ramz Corporation Investment &
Development PJSC
Changing the venue of the General
Assembly Meeting**

**اعلان لمساهمي شركة الرمز كوربوريشن للاستثمار
والتطوير ش.م.ع
تغيير مكان انعقاد اجتماع الجمعية العمومية**

Al Ramz Corporation Investment & Development PJSC would like to announce to the Shareholders that it's Annual General Assembly meeting will be held on Monday 23rd March 2020 at 3:30 PM at Abu Dhabi –Al Reem Island – Sky Tower – 22nd floor (instead of Rosewood Hotel – Abu Dhabi)

تعلن شركة الرمز كوربوريشن للاستثمار والتطوير ش.م.ع للسادة المساهمين الكرام بأنه سيتم عقد اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي الشركة في تمام الساعة الثالثة والنصف ظهرا يوم الإثنين الموافق 23 مارس 2020 في إمارة ابوظبي – جزيرة الريم – سكاي تاور – الطابق 22 (بدلا من فندق روزوود جزيرة المارية، إمارة أبوظبي)

If the legal quorum is not achieved at the first meeting, a second meeting will be held on Tuesday 31 March 2020 at the same place and same time.

وفي حال عدم توفر النصاب القانوني في الإجتماع الأول ، فسيتم عقد الإجتماع الثاني يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2020 في نفس الزمان والمكان.